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PROTOKÓŁ NR 0012.5.01.2020 
z posiedzenia Komisji  

Rodziny i Polityki Społecznej  
w dniu 23 stycznia 2020r. 

 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 110 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 14.00 – 14.45 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Działalność Noclegowni i Ogrzewalni w mieście.  

 
4. Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie- Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości w Jastrzębiu- 

    Zdroju oznaczonego symbolem Bz99,  
 
 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu- 
     Zdroju oznaczonego symbolem Bz101,  
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze                         
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania,  

 
 Pismo mieszkanki miasta. 

 
5. Wolne głosy i wnioski. 

 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2019r. 

 
7. WYJAZD DO DOMU POMOCY SPOŁECZNEJ „DAR SERCA”. 

 
8. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji – Bernadeta Magiera otworzyła posiedzenie i powitała 
przybyłych członków Komisji oraz gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.   
 
Ad. 3. 
Działalność Noclegowni i Ogrzewalni w mieście.  
 
Andrzej Salamon – Zastępca Komendanta Straży Miejskiej w Jastrzębiu-Zdroju 
Ogrzewalnia działa w naszym mieście od 1 października do 30 kwietnia                          
w godzinach od 18.00 do 8.00. W pierwszej połowie ubiegłego roku działała 
całodobowo na polecenie Prezydenta Miasta, ze względu na warunki 
atmosferyczne. My jako Straż Miejska zapewniamy obsługę pomieszczeń pod 
kątem ochrony mienia, Strażnicy, którzy tam przebywają świadczą również 
usługi typu wydawanie herbaty. Współpracujemy z dyrekcją Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości oraz Ośrodka Pomocy Społecznej. na dobę służbę pełni tam trzech 
strażników, którzy rozpoczynają pracę od godzinę 17.30 – 1.30 dwóch 
strażników, następnie przychodzi zmiennik, który pracuje od 1.30.- 8.30. o 8.00 
jest zamykana Ogrzewalnia, klucze przekazywane są pracownikowi Miejskiego 
Zarządu Nieruchomości.  
 
Następnie przekazane zostały dane statystyczne, które w formie tabelarycznej 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Bernadeta Magiera 
Czy miejsca w naszej Ogrzewalni są wystarczające? Czy może być taka sytuacja, 
że przyjdą ludzie, a wy mówicie, że nie, bo mamy komplet? 
 
Andrzej Salamon 
Nie. Ogrzewalnia jest przystosowana na 30 osób, obecnie średnio na dobę 
przybywa około 17 osób.  
 
Beata Olszok – dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości 
Patrząc na te statystyki, pod koniec roku kupiliśmy jeszcze jeden kontener po to, 
aby zabezpieczyć się przed ewentualną taką sytuacją.  
 
Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej  
Warunkiem pobytu w Noclegowni jest trzeźwość, w ubiegłym roku z Noclegowni 
skorzystało 91 panów, średnio miesięcznie jest to w granicach 20-30 osób. Jest 
rotacja, głównie korzystają mężczyźni, czasem zdarza się przyjąć kobietę, 
wówczas śpi ona w osobnym pomieszczeniu. Najwięcej osób bezdomnych to 
osoby w wieku od 35- 49 lat. Najmłodsza osoba miała 22 lata, najstarsza 77,                    
z osób przyjętych w ubiegłym roku. Z tych wszystkich 91 panów 5 osób podjęła 
zatrudnienie i podjęła chęć usamodzielnienia. Mamy zatrudnionego terapeutę 
uzależnień, kiedy tylko panowie mają gotowość to terapeuta jest do terapii 
indywidualnej, grupowej. Zawieramy kontrakty socjalne, w którym coś dajemy,      
a on coś od siebie, jak nie spełni warunków, jest to podstawa do odmowy 
pomocy finansowej. 
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Panowie korzystają z jadłodajni, panowie z ogrzewalni również mogą korzystać.  
W sezonie letnim tj. od 1 kwietnia do 30 września – 12 godz. tj. od 20.00-8.00 
rano, w sezonie zimowym od 18.00 do 8.00 rano, świetlica czynna od 16.00. 
 
Bernadeta Magiera 
Osoby korzystające zapytują, dlaczego muszą nosić cały dobytek                       
w plecaku, dlaczego nie mogą zostawić tych rzeczy. Tłumaczę mu, że pan ma 
wyjść z tego, odpowiadają, że „się starają”.  
 
Klaudia Nietrzebka 
To się odbyło po kontroli Sanepid-u, gdzie okazało się, że w szafach panowie 
trzymają spleśniałe rzeczy, które przynoszą ze śmietnika, następnie                           
to przechowują. Dlatego podjęta została decyzja o zabieraniu swoich rzeczy 
przez podopiecznych.  
 
Ad. 4. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie- Zdrój 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020 

Uzasadnienie do projektów uchwał przedstawiła Katarzyna Prątnicka – Zastępca 
Skarbnika Miasta. 
 
Głosowanie radnych: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–5, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2020 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–5, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 

 
 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości w Jastrzębiu- 
    Zdroju oznaczonego symbolem Bz99 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Barbara Mirecka – Naczelnik 
wydziału Architektury. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 
 



4 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu- 

     Zdroju oznaczonego symbolem Bz101,  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Barbara Mirecka – Naczelnik 
wydziału Architektury. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania 

 
Projekt uchwały przedstawiła Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Pismo mieszkanki miasta. 
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma.  
 
Ad. 5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono.  
 
Ad. 6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2019r. 
 

 12 grudnia 2019r. 

Protokół przyjęto jednogłośnie.  

Ad.7. 
WYJAZD DO DOMU POMOCY SPOŁECZNEJ „DAR SERCA”. 

Komisja, pod przewodnictwem Dyrektora placówki zwiedziła Dom Pomocy "Dar 

Serca" rozmawiając z mieszkańcami.   

Omówiono zakres działalności, kto może korzystać z ośrodka i jakie są 

najważniejsze cele ośrodka. Radni zadawali pytania dotyczące przyszłości Domu 

Pomocy. Podczas wspólnej debaty  uzgodniono, że jest potrzeba rozbudowy tego 

obiektu, co zmniejszyłoby koszt pobytu podopiecznego.  

Na koniec spotkania Pani Dyrektor zaprosiła radnych na imprezy cykliczne takie 

jak: "Wigilia z Seniorami"," Pożegnanie Lata", czy "Andrzejki." 
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Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodnicząca Komisji – Bernadeta Magiera podziękowała wszystkim                           
za przybycie i zakończyła posiedzenie. 
 
 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk  
 
               

                       Przewodniczący Komisji 
Rodziny i Polityki Społecznej    

Bernadeta Magiera 


